

RFP # 1000210254

Question #1:

“Given that some of the work will be targeting health care workers providing services to indigenous peoples (as indicated in MT2) wouldn't it be appropriate to designate one of the seven contracts to be award as an Aboriginal set aside, as per Treasury Board policy?”

Answer #1:

The Public Health Agency is seeking resources to order contracts for associate scientific editors' services.

MT2 indicates that the proposed resource must identify its primary area of research and demonstrate experience by having published a minimum of 20 papers in peer-reviewed scientific journals in that specialization. It does not state that the services under this contract will be provided to indigenous communities.

DDP # 1000210254

Question #1:

“Étant donné qu'une partie du travail visera les travailleurs de la santé fournissant des services aux peuples autochtones (comme indiqué à la section CT02), ne serait-il pas approprié de désigner l'un des sept contrats à attribuer comme marché réservé aux Autochtones, conformément à la politique du Conseil du Trésor ?

Réponse #1 :

L'Agence de la Santé Publique recherche des ressources à qui remettre des contrats pour les services de rédacteur scientifique adjoint.

CT02 indique que la ressource proposée doit identifier son domaine de recherche principal et démontrer son expérience en ayant publié au moins 20 articles dans des revues scientifiques à comité de lecture dans cette spécialité. Il ne précise pas que les services fournis dans le cadre de ce contrat seront fournis aux communautés autochtones.